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 נוכחים:

 מר שמואל משולם, יו"ר הועדה
 מר רן כהן, חבר ועדה 

 חבר ועדה  מימון מר שמואל 
 הצטרף בזום  – מר אהוד אביר לב, חבר ועדה

 גב' יוספה חליבה, מנכ"לית המועצה 
 גב' זהבית דרויש, גזברית המועצה 

 עו"ד ענת נבל, יועמ"ש 
 מר אמיר סולרסקי, יועץ מלווה למכרז 

 
 : תמצית הדברים

 .  4/2024שמואל משולם: אני פותח את ישיבת ועדת המכרזים 
חברי   בין  שהתקבלה  ההחלטה  את  לפרוטוקול  להעלות  מבקש  התכנסנו,  לשמו  במכרז  החלטה  קבלת  טרם 

או באמצעות הזום בהתאם לנוחות  ו/הועדה לגבי סדרי עבודתה, לפיה כל ישיבות הועדה יתקיימו פרונטלית  
 חברי הועדה. 

 
 או באמצעות אפליקציית זום בהתאם לנוחות חברי הועדה.ו/החלטה: כל ישיבות הועדה יתקיימו פרונטלית 

 
 מזכרת בתיה  PVCלביצוע עבודות  מכרז  – 2/2024מס' מכרז זוטא   –החלטה קבלת 

הועבר .1 הועדה  משפטית    בדוא"ל  הלחברי  המכרז,חוו"ד  את  המלווה  היועץ  מטעם  אמיר    וחוו"ד  מר 
עבודות    לענייןסולרסקי,   ביצוע  בדבר  החלטה  לצורך  קבלת  הבריכה  לעונת  שיקום/שיפוץ  עוד  פתיחתה 

 .  הרחצה בקיץ השנה
 המציעים התבקשו ליתן מחיר ליחידה בהתאם לפריטים שפורטו בכתב הכמויות שצורף למכרז.  .2
 היו קרובות ואחת היתה גבוהה משמעותית.  2הצעות מחיר כאשר מתוכן   3התקבלו   .3
 הצעות המציעים כולם עמדו בתנאי הסף המנהליים והמקצועיים.  .4
יועץ המכרז בדק את המלצות המציעים והצעותיהם והגיע למסקנה כי יש לקבל את הצעת חברת א.ט.   .5

 שהינה גם ההצעה הזולה ביותר.  תאיטומי
לגבי   .6 והנחייה  וחברי הועדה קיבלו הסבר  לגבי טעות אריתמטית שהתגלתה בהצעת מחיר  נבחנה שאלה 

 סמכויותיהם בעניין זה. 
החברות   2-אמיר ציין כי הפער בהצעת המחיר בין חברת ארז מוצרים שנתנה את ההצעה הגבוהה ביותר ל  .7

 האחרות נובע מכך שהם עושים שימוש בחומר שכמעט שאינו בשימוש ואינו הפריט שהוגדר במכרז. 

 
נבחרה  א.ט. איטומית  חברת  תיקון הטעות האריתמטית וכן כי הצעת הועדה מאשרת את (:  פה אחד החלטה )

   בבריכה במזכרת בתיה.  PVC והתקנה שללביצוע עבודות אספקה כהצעה הזוכה 

 
 

 שמואל משולם 
 הוועדה  יו"ר           
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